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Møteprotokoll 
 

Oppvekstkomite 
 
 

Møtested: Formannskapssalen, Rådhuset   
Møtedato: 14.04. 2010 Tid: 1700 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Komiteleder Kenneth T. Kjelsnes, Peder Martin Lysestøl, Hanne Moe 

Bjørnbet, Aage Borrmann, Francis N Tobias Chagula, Jørgen Knapskog, 
Trine Sumstad Wigtil, Bengt Eidem, Anette Ljosdal Havmo, Marianne Lehn, 
Arnt-Inge Enoksen, Marianne Lehn, Dorthe K. Stevik Ommedal 

Varamedlemmer:  
Meldt forfall: Monica Irene Vinje Fornes 
Ikke møtt:  
Fra administrasjonen: Kommunaldirektør Jorid Midtlyng, rådgiver Steinar Johnsen 
Møteleder: Komiteleder Kenneth T. Kjelsnes 
Fra sekretariatet: Komitesekretær Kåre Georgsen 
 
 
 
Pkt. 1  Godkjenning av innkalling og sakliste. 
    Innkalling og sakliste ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 2  Godkjenning av protokoll fra møte 10.03. 2010. 
    Protokoll fra møte 10. mars 2010 ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 3  Melding av spørsmål/saker til eventuelt: 
    -  Peder Martin Lysestøl meldte en sak om ”Tidlig trygg i Trondheim”. 
 
Pkt. 4   Komiteleder orienterer. 
    Ingen saker 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.  
11/10 10/5181  
 PLAN FOR SVANGERSKAPSOMSORGEN I TRONDHEIM KOMMUNE 

2010-2014  
 

12/10 10/4826  
 SAMMENSLÅING AV ILA OG KALVSKINNET SKOLE   

 
13/10 10/2643  
 FRAMTIDIG SKOLESTRUKTUR I TILLERBYEN  

 
14/10 10/11794  
 VOLD I SKOLEN  
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Sak 11/10  
 
PLAN FOR SVANGERSKAPSOMSORGEN I TRONDHEIM KOMMUNE 2010-2014  
 
Behandling: 
Dorthe Stevik Ommedal (KrF) fremmet følgende forslag: 

1. Komiteen viser til det positive arbeidet Amathea har gjort i over 26 år i Trondheim 
kommune. I enkelte deler av arbeidet har Amathea vært med i konkrete samarbeidsprosjekt 
med kommunen. På denne bakgrunn ser komiteen et potensiale i at rådmannen tar initiativet 
til en samarbeidsavtale som legger vekt på informasjon, faglighet, samhandling og 
komplettering av det offentlige tjenestetilbudet. 

2. Komiteen viser til at kommunen har hatt Amathea på budsjettet i mange år, men at 
budsjettkrisen førte til at posten forsvant helt på inneværende års budsjett. Komiteen ser det 
som en styrke at dette rettes opp så snart som mulig. 

  
Dorthe Stevik Ommedal (KrF) fremmet følgende merknad: 
Det vises til at rådmannens notat er noe upresis og ufullstendig i omtalen av Amathea, som selv 
omtaler seg slik: 
”Stiftelsen Amathea, veiledningstjenesten for gravide”, tilbyr: 

1) informasjon og veiledning ved valg knyttet til svangerskap og abort 
2) samtale underveis og etter fullført svangerskap 
3) samtale før og etter abort 

I pkt 2 omhandles bl.a. svangerskapskurs for enslige og mor/barn-grupper. Flerkulturelle og unge 
kvinner som har partnere får også være med. 
I Helsedirektoratets nye ”Handlingsplan for forebygging av uønsket svangerskap og abort 2010-
2015” er Amathea med som en helsefaglig ”bidragsyter til de offentlige tjenestene og et 
lavterskeltilbud”. 
Amathea er det eneste tilbudet som har en slik veiledning som hovedoppgave. Derfor får Amathea 
også noe tilskudd fra Helse Midt-Norge. Amathea er også faglig bidragsyter i samarbeidsprosjekt 
mellom Trondheim kommune og LLH Trøndelag; ”Seksualisert trakassering og undervisning om 
seksualitet”,- et bidrag som har munnet ut i en undervisningsperm for grunnskole og videregående 
skole. 
Komiteen vil fremheve at dette er et svært samfunnsnyttig arbeid. 
 
Francis Chagula (AP) fremmet følgende merknad: 
Bystyret mener at de skisserte målsettingene kan styrke det forebyggende arbeidet, 
samhandlingen og helhetstenking i svangerskapsomsorgen. 
 
Kvinner skrives i dag ut fra fødeavdelingen langt tidligere enn før, de fleste kommer 
hjem etter to døgn. Bystyret mener derfor at det er viktig å sikre god oppfølging av 
amming hos de som trenger det, også etter hjemkomst. 
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Kommunens arbeidgiverpolitikk skal i større grad sørge for tilrettelegging for gravide 
arbeidstakere, med det mål å redusere sykefraværet for denne gruppen. Dette er i tråd 
med forslag i sak nr 05/10, Sykefravær , som ble vedtatt i bystyret 28.01.10. 
 
 
Bengt Eidem (H) fremmet følgende merknad: 
Bystyret ser positivt på arbeidet som utføres av Amathea og ber rådmannen vurdere 
støtte til stiftelsen i kommende budsjetter. 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Ommedals forslag pkt. 1 fikk 3 stemmer (KrF, 2 FrP) og falt. 
Ommedals forslag pkt. 2 fikk 1 stemme (KrF) og falt. 
Ommedals merknad fikk ingen tilslutning og ble en mindretallsmerknad. 
Chagulas merknad fikk tilslutning fra R, KrF, FrP, H, SV og ble en flertallsmerknad. 
Eidems merknad fikk tilslutning fra FrP og ble en mindretallsmerknad. 
Saken sendes bystyret med følgende 
 
INNSTILLING 
 
Bystyret gir sin tilslutning til fremlagt plan for svangerskapsomsorgen i Trondheim kommune for 
perioden 2010 – 2014. 
 
FLERTALLSMERKNAD – Ap, R, KrF, FrP, H, SV: 
Bystyret mener at de skisserte målsettingene kan styrke det forebyggende arbeidet, 
samhandlingen og helhetstenking i svangerskapsomsorgen. 
 
Kvinner skrives i dag ut fra fødeavdelingen langt tidligere enn før, de fleste kommer 
hjem etter to døgn. Bystyret mener derfor at det er viktig å sikre god oppfølging av 
amming hos de som trenger det, også etter hjemkomst. 
 
Kommunens arbeidgiverpolitikk skal i større grad sørge for tilrettelegging for gravide 
arbeidstakere, med det mål å redusere sykefraværet for denne gruppen. Dette er i tråd 
med forslag i sak nr 05/10, Sykefravær , som ble vedtatt i bystyret 28.01.10. 
 
Saksordfører: Francis N. Tobias Chagula (Ap) 
 
  
Sak 12/10  
 
SAMMENSLÅING AV ILA OG KALVSKINNET SKOLE   
 
Behandling: 
Rådmannen orienterte kort om status i saken. 
 
Peder Martin Lysestøl (R) fremmet følgende forslag: 
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Formannskapets vedtak om å overføre elever mellom Kalvskinnet skole og Ila skole får betydelige 
konsekvenser for skoletilbudet. Oppvekstkomiteen er kritisk til at denne saken ble besluttet av 
Formannskapet uten forutgående diskusjon i komiteen. Vedtaket om endring i skoletibudet ved 
skolene har ført til sterke reaksjoner blant foreldrene og kan få konsekvenser som Bystyret ikke 
forutså i saken om skolestrukturen. For å sikre at saken får det utfallet Bystyret ønsker, ber vi om at 
saken på nytt tas opp i Bystyret. 
 
Komiteleder fremmet følgende forslag: 
Oppvekstkomiteen tar saken om sammenslåing av Ila og Kalvskinnet skole til orientering. 
 
Votering:  
Ved alternativ votering mellom Lysestøls forslag og forslag fremmet av komiteleder ble komiteleders 
forslag vedtatt med 6 (5 Ap, 1 SV ( leders dobeltstemme)) mot 6 stemmer (KrF,  R, 2 H, 2 FrP) 
 
VEDTAK: 
 
Oppvekstkomiteen tar saken om sammenslåing av Ila og Kalvskinnet skole til orientering. 
 
  
Sak 13/10  
 
FRAMTIDIG SKOLESTRUKTUR I TILLERBYEN  
 
Behandling: 
 
Hanne Moe Bjørnbet (Ap) fremmet følgende merknad: 
Merknadsstiller tar forbehold om partimessig behandling av saken frem til bystyremøte. 
 
Arnt-Inge Enoksen (FrP) fremmet følgende merknad: 
Bystyret fastholder at autismetilbudet på Tonstad skole opprettholdes som tidligere vedtatt. 
 
Peder Martin Lysetøl (R) fremmet følgende forslag: 
Hårstad fortsetter som barneskole, Tonstad fortsetter som 1-10 skole og Rosten utvides til 1-10 
skole. 
 
- Komiteen tok pause fra kl. 18.40 – 18.55 
 
Votering: 
Ved alternativ votering mellom innstillingen og forslaget fremmet av Lysestøl ble Lysestøls forslag 
vedtatt mot 3 stemmer (2 FrP, SV). 
Enoksens merknad fikk tilslutning fra Ap, KrF, H, SV, R og ble en flertallsmerknad. 
Bjørnbets merknad fikk tilslutning fra KrF, H, FrP, R og ble en flertallsmerknad. 
 
Saken sendes bystyret med følgende 
 
INNSTILLING: 
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Hårstad fortsetter som barneskole, Tonstad fortsetter som 1-10 skole og Rosten utvides til 1-10 
skole. 
 
FLERTALLSMERKNAD –  FrP, Ap, KrF, H, SV, R: 
Bystyret fastholder at autismetilbudet på Tonstad skole opprettholdes som tidligere vedtatt. 
 
FLERTALLSMERKNAD –  FrP, Ap, KrF, H,  R: 
Merknadsstiller tar forbehold om partimessig behandling av saken frem til bystyremøte. 
 
Saksordfører: Aage Borrmann (Ap) 
 
  
Sak 14/10  
 
VOLD I SKOLEN  
 
Behandling: 
Komiteleder fremmet følgende forslag: 
Saken utsettes til neste møte som er den 5. mai. 
 
Peder Martin Lysestøl (R) la fram følgende spørsmål som besvares av rådmannen i neste møte: 
Oppvekstkomiteen ber om mer bakgrunnsmateriale knyttet til utsagnet: 
”Det mest alvorlige volden er begått av minoritetsspråklige gutter” (saksdokumentet side 3). 
 
Votering: 
Forslag om at saken utsettes til neste møte ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
 
Saken utsettes til neste møte som er den 5. mai. 
 
Saksordfører: Jørgen Knapskog (Ap) 
 
  
Melding av saker til eventuelt: 
 1) Peder Martin Lysestøl meldte en sak om Tidlig trygg i Trondheim.  
Han ba om mer opplysninger i saken. 
 
Kommunaldirektør Midtlyng svarte kort og opplyste om at komiteen vil få et notat i saken. 
 
Lystøl takket for svaret så langt. 
 
Papirer delt ut i møte: 
- Saksprotokoll fra formannskapet i sakene 13/10 og 14/10 
- Saksprotokoll fra KFU i sak 13/10 
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- Uttalelse til sak 10/11794 til bystyret – Vold i skolen fra Utdanningsforbundet i Trondheim 
 
 
Møte slutt kl. 19.10. 
 
 
 
Kenneth T. Kjelsnes  Kåre Georgsen 
Komiteleder   Komitesekretær 
 
 
 


